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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánunk feltenni

Kóka János miniszter úrhoz

„Mikorra épülhet meg a 451 . sz. út Csongrádot elkerülő szakasza, valamint a 451 . sz. út
Kiskunfélegyháza és Szentes közötti szakaszának korszerűsítése mikorra várható?" címmel

Tisztelt Miniszter úr!

Csongrád megye északi kistérségei régóta szeretnék, ha a 451 . sz. főút Csongrádot elkerülő út
megépülhetne, valamint a jelentős teherforgalmat lebonyolító 451 . főút felújításra kerülne . A Szentesi és
Csongrádi kistérségben az elkövetkező évek közútfejlesztési feladatai közül a legfontosabb feladatnak
tekintjük a fent említett útberuházásokat. Örömmel vettük tudomásul, hogy a Gazdasági és Közlekedési
Minisztérium honlapján található, a Közlekedési Operatív Program fejlesztéseit tartalmazó térképen a
csongrádi elkerülő szakasz megjelölésre került .
Fontos számunkra, hogy bár három számjegyű út várost elkerülő szakaszáról van szó annak forgalmi
adatait és gazdaságfejlesztő lehetőségei miatt a térképen jelzettek alapján támogatást kaphat a
Közlekedési Operatív Programban .

Az út forgalmi adatait tekintve a megye egyik legforgalmasabb főútja, feltárja az M5-6s autópályára való
csatlakozás szempontjából a csongrádi, a szentesi kistérséget, valamint Orosháza - Battonya tengelyt
Békés megye középső régiójából .

Az elmúlt években jelentősen megnövekedett forgalom nemcsak a csongrádi elkerülő szakasz
megépítésének szükségességét helyezte előtérbe, hanem a nagy forgalom miatt megrongálódott 451 . sz .
főút Kiskunfélegyháza-Szentes közötti szakaszának felújítását is .
A közlekedés biztonsága, a megnövekedett forgalom levezetése, valamint az autópálya gyorsabb
megközelíthetősége szempontjából fontos lenne a megépülő csongrádi elkerülő szakaszhoz kapcsolódó
útszakaszok korszerűsítése is .

Kérdezzük T. Miniszter Urat, hogy mikorra épülhet meg a 451 . sz. út Csongrádot elkerülő szakasza,
valamint a 451 . sz. út Kiskunfélegyháza és Szentes közötti szakaszának korszerűsítése mikorra várható?

Kérdésemre írásbeli választ kérünk Miniszter úrtól . Várjuk megtisztelő válaszát!

Csongrád, 2006. november 22 .
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Becő Tamás
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